
ŞUBE YÖNETİM KURULLARI 
İLE TOPLANTI YAPILDI 

13 Ağustos 2005 Cumartesi günü Odamızın 

Ankara'daki Eğitim salonunda Yönetim Kurulu üyeleri 

ile Şubelerimizin Yönetim Kurulu üyeleri bir toplantı 

yaparak gündemdeki konuları görüşmüşlerdir. Oda 

Yönetim Kurulu üyeleri ile Adana, İstanbul, İzmir ve 

Zonguldak şubeler imiz in yetk i l i ler in in katıldığı 

toplantıda; Odamızın Ana yönetmeliği ile Serbest 

Mühendislik Müşavirlik Hizmetleri yönetmeliği detaylı 

olarak tartışılmıştır. Yönetmel ik ler in uygulanması 

sırasında yaşanan sorunların giderilmesi ve yeknesaklık 

sağlanması amacıyla görüşler değerlendirilmiş ve bu 

konuda uygulama birliği sağlanması kararlaştırılmıştır. 

Ayrıca; Odamızın asgari ücret tarifesi ile ilgili yaşanan 

sıkıntılar tartışılmış ve öneriler değerlendirilmiştir. Bu 

anlamda, teknik nezaret hizmetlerinde ( I - a) grubu 

madenler için ayrı bir ücret belirlenmesinin uygun 

olacağı sonucuna varılmıştır. Yine, Maden Kanunu'na 

uygun olarak; asgari ücretlerin maden gruplarına ve 

işyeri risklerine göre detaylandırılarak uygulanması için 

olarak hazırlıkyapılmasına karar verilmiştir. 

ODTÜ 
MADEN MÜHENDİSLİĞİ 
BÖLÜMÜNDE ÖĞRENCİ 
TOPLANTISI 

Yönetim Kurulumuzun, Üniversitelerdeki Maden 

Mühendisliği Bölümü öğrencileri ile tanışma ve öğrenci 

üye sayısını artırma kararı doğrultusunda; 6 Ekim 2005 

Perşembe günü O D T Ü Maden Mühendisliği Bölümü 

öğrencileriyle bir toplantı yapılmıştır. Toplantıya Oda 

Başkanı Mehmet T O R U N , II. Başkan Nahit ARI, 

Yazman Üye Nejat T A M Z O K , Öğrenci Çalışma Grubu 

adına Nadir AVŞAROĞLU katılmıştır. Üniversiteden; 

hocalarımız Bölüm Başkanı Ümit ATAI.AY, Ali ihsan 

A R O L ve Ö m e r ÜNVER 1 de t o p l a n t ı d a hazır 

bulunmuşlardır. 40 Öğrencinin katıldığı toplantıda, Oda-

Öğrenci üye ilişkileri tartışılmıştır. Öğrencilerin, Odadan 

beklentilerinin ve mesleki konuların konuşulduğu 

toplantı sonucunda öğrenci üye temsilciliği için öneriler 

alınmıştır. Yapılan konuşmalardan sonra O D T Ü 

Öğrenci temsilciliklerine atanacak isimler belirlenmiştir. 

Öğrenci temsilcilerimize ve t ü m öğrencilere başarılar 

dileriz. 

M e r k e z d e ve Şubelerde 

önümüzdeki dönemlerde yapılması 

planlanan etkinliklerle ilgili çalışmalar 

gözden geçirilmiştir. Üniversite öğrenci 

üye sayısının artırılması ile ilgili olarak 

çalışmaların yoğunlaştırılmasına ve bu nedenle 

Maden Mühendisliği bölümlerinin ziyaret edilerek 

öğrencilerle toplantılar yapılmasına karar verilmiştir. 

Toplantı birlikte yenilen yemekle sona ermiştir. 
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